

إيست حديد

Iron East

سماد مخلب غني بالحديد لعلاج اصفرار الأوراق الناتج عن نقص الحديد
وتحفيز تكوين الكلوروفيل لزيادة النشاط الحيوي للنبات

Composition	وزن/حجم - W / V (%)	التركيب الكيميائي
Fe	12	حديد مخلب

المميزات:

- يحتوي على عنصر الحديد المخلب الضروري لتكوين صبغة الكلوروفيل المسؤولة عن اللون الأخضر وصحة النبات.
 - يعالج أعراض نقص الحديد التي تظهر على شكل اصفرار في الأوراق الحديثة.
 - يرفع كفاءة عملية التمثيل الضوئي ويحسن من امتصاص العناصر الأخرى.
 - يساعد على تنشيط الإنزيمات المسؤولة عن التنفس والنمو داخل الخلايا النباتية.
 - يستخدم مع جميع أنواع المحاصيل لتحسين النمو الخضري وجودة الإنتاج.
- معدل الاستخدام: ١٠٠ جرام / ٢٠٠ لتر ماء

Advantages :

- Chelated iron fertilizer essential for chlorophyll formation and overall plant vitality.
- Corrects iron deficiency symptoms such as yellowing of young leaves.
- Enhances photosynthesis efficiency and promotes absorption of other nutrients.
- Activates vital plant enzymes involved in respiration and growth.
- Suitable for all types of crops for healthier and greener foliage.



Usage rate: It is used for fertilizing by spraying at the rate of: 100 gm to 200 g / 200 liters of water
Or as needed by the plant .
Package weight: 100g

وزن العبوة : ١٠٠ جم